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Zbigniew  R.  De-Mezer  wrócił  do  tematu  uciążliwego  wyjazdu  od  sklepu  Biedronka  przy  ul.  

Sportowej.  Prowadzona  korespondencja  z  właścicielem  sklepu  nie  rozwiązała  problemu. Zapytał, 

w czym mogą pomóc radni, gdzie i z kim negocjować, aby rozwiązać problem.  

Zapytał tez, kiedy samorząd wywiąże się z obowiązku sporządzenia ujednoliconych tekstów aktów 

prawa miejscowego.  

W  związku  z  tym, że  w ślad  za  zmianą  prawa  oświatowego  od  1  września  2016  r.  należy 

dostosować  pomieszczenia  oddziałów  przedszkolnych  do  określonych  wymogów,  zapytał   jakie 

plany ma Miasto w tym temacie.  

Prezydent   Miasta   Czesław Renkiewicz poinformował:  że  sprawa  tekstów  ujednoliconych  aktów  

prawa miejscowego zostanie załatwiona w okresie najbliższych miesięcy.  Poinformował  również, że  

z  wstępnej  analizy  organizacji  jednostek  oświatowych  w  mieście wynika, że od 1 września 2016 r. 

w szkołach nie będą funkcjonować oddziały przedszkolne.   

 

Łukasz    Kurzyna    odniósł    się    do    tematu    dodatkowego    wjazdu    przy    Biedronce  na   ul.   

Sportowej.   Przypomniał   historię   prowadzonej   korespondencji   i   rozmów,   które  w 

konsekwencji nie odniosły oczekiwanego skutku. Miasto przygotowało kosztorys i projekt budowy  

wjazdu,  jednak  firmy  zainteresowane  nie  pojęły  tematu.  Miasto  mogłoby,  poprzez wykup gruntu 

i realizację całej inwestycji za kwotę blisko 250 tys. podjąć się zadania, jednak potrzebna   jest   w   tej   

kwestii   wola   radnych,   gdyż   obecnie   nie   stanowi   to   zadania priorytetowego.   


